
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van 20 december 2013

Aanwezig: Lore, Stef B, Stef VG, Cedric, Bart, Simon D, Anne E, Robin Goris, Jels, Robin DR, Shana,
Arthur, Jens (13u43)

Verontschuldigd: Michiel, Sander C

Afwezig: Andreas, Anne W, Gust, Kenny, Marie, Robin VC, Sander B

De vergadering wordt geopend om 13u06.

Goedkeuring agenda

Er wordt een puntje Update CUDI toegevoegd. De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige PV wordt goedgekeurd.

Actiepuntjes

De actiepuntjes worden overlopen. Een up to date overzicht is te vinden op de wiki.

Mededelingen

Scientica AKV

Ze vonden het spijtig dat Wina niet alle shiften op LOKOMotion heeft kunnen invullen. Merkator was tevreden
over het vorige Scienticafé omdat er veel mensen van Merkator aanwezig waren. Chemika vond dat de Scienticafé’s
beter uitgewerkt moeten worden. Er wordt nagedacht over de lezingenreeks, qua onderwerp dachten aan schaliegas.
Het contract met de Montreal is ondertekened voor het Galabal, we hebben een optie op de 2de en de 9de April
maar we staan als tweede in de wachtrij voor de 9de April. Indien de persoon die een optie voor ons heeft voor
januari niets laat weten dan hebben we de 9de als datum. We gaan onze hapjes zelf maken want dat is goedkoper.
Ze gaan misschien het bandje van de Bar Masqué laten komen. Er is nog niet nagedacht over het aantal kaarten,
we moeten zien dat we er een limiet opleggen zodat het niet te druk is. Er werd ook gekeken naar de Hoorn maar
dit is zo’n 1000 euro duurder dan de Montreal wat te veel is voor gewoon een chiquere locatie. De andere kringen
zijn ook bezig met de Scientica TD.

Scientica AV

Er zijn drie dingen besproken. De CUDI ziet er goed uit desondanks dat er nog redelijk wat facturen moeten
binnenkomen. Voor januari zullen we weten hoeveel inkomsten we gaan krijgen. Op OOR wordt alles herhaald
van Stura. Op de AKV is gezegd dat Scientica 870 euro winst heeft gedraait vorig jaar, er is ook vorig jaar 800
euro kringsteun betaald, dit zal dus terug worden gegeven aan de kringen.
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Evaluatie’s

Cantusklas

• +: Er was redelijk wat volk, het was leuk en educatief.

Schaatsen

• +: Er zijn negen mensen gekomen en het was gezellig.

• Opm.: De subsidies bij LOKO zijn aangevraagd.

Pyjamabar

• +: Het was een toffe bar met een leuk thema. De Ameratto is goed verkocht en de opkuis was in orde.

•e: We hebben 90 euro boven begroting gedraait.

• Opm.: Yves heeft een doek teruggekregen zoals gevraagd.

EJW-filmavond

• +: De filmavond was in orde en er was redelijk wat volk. De snacks waren voldoende voorzien.

• -: Er is niet zo goed gecommuniceerd geweest omtrent de opkuis.

Nieuwjaars-/ kerstbar

• +: De shiften waren goed ingevuld geraakt en er was enkel tussen 2u en 4u een gat. Freek is onskomen
helpen. In het begin was de muziek niet zo goed aangepast aan de zatheidsgraad van het publiek maar
uiteindelijk kwam dit in orde. Er is redelijk wat zwaar bier en pisang verkocht. De opkuis is goed gegaan en
er waren veel vrijwilligers.

• -: De vroegkomactie, de eerste 50 mensen krijgen iets, was geen succes. Er is verder een kleine inschattings-
fout gebeurt bij het aansluiten van een nieuw vat aangezien er nog veel overblijft in het laatste aangesloten
gat.

•e: We hebben 80 euro onder begroting gedraait.

• Opm.: We hebben de overgebleven bereide cocktails weggegoten.

Kerstfeestje

• +: De opbouw en afbraak waren in orde. Het personeel van de Alma en security waren heel vriendelijk. De
muziek was gezellig maar je hoorde deze niet zo super goed. Het eten wat ook lekker en het was leuk dat je
eten kon gaan bijhalen, dit zal deels het gevolg zijn van het feit dat we voor 140 man gereserveerd hebben
en dat er slechts 130 man is komen eten.

• -: Op een gegeven moment is er een schacht naar de keuken gegaan om drank te gaan halen, dit was niet
de bedoeling want enkel Robin Goris en Michiel mochten van de security in de keuken komen.

• Opm.: Naar volgend jaar toe is het interessant om rechtstreeks met de kok af te spreken in plaats van dit
via Alma Catering te doen aangezien dit gewoon extra administratie is. We hebben uit voorzorg ook extra
wijn gehaald omdat we niet zeker waren of er voldoende drank voorzien ging zijn maar de extra wijn bleek
niet nodig te zijn. We hebben dus nog 27 flessen wijn over maar dit kunnen we verkopen op een bar. Er
staan ook nog twee winkelkarren met afwas in Arnau zijn kot en dit moet nog afgewassen worden. Hier zijn
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er geen shiften voor gemaakt en dus gaan we in de Voenk pagina posten dat mensen mogen komen helpen
met de afwas.

Activiteiten in de steeds nabijere toekomst

Cultuurreis

De inschrijvingen zijn afgerond en alle betaling zijn uitgevoerd. Het hostel moeten we ter plekke betalen. Elien
wilde toch nog meegaan met de cultuurreis maar onze contactpersoon voor dat te regelen is op verlof en een
andere persoon wil niet toelaten dat we iemand toevoegen tenzij we bijboeken. Momenteel zijn we met 14 mensen
zodat we dus plaatsen moeten annuleren op de vlieger. Om dit verlies op te vangen is het nodig om de prijs te
verhogen. Er wordt voorgesteld om de prijs op 265 euro te plaatsen in plaats van 250 euro. Op die manier draaien
we -160 euro verlies op begroting. De reden om voor 265 euro te gaan is omdat er een optionele reisverzekering
is van 10 euro en dat beide dan op 275 euro neerkomen wat een mooi rond getal is. Het visum kost ook 15 euro
zodat het in totaal 290 euro kost voor de mensen om daar te geraken. Indien we naar 275 euro opslagen wordt dit
300 euro wat toch al een redelijk hoog bedrag is. Het is ook niet zo ideaal om de prijs met 25 euro op te slagen
aangezien dit niet goed is voor het imago van de cultuurreis naar de komende jaren toe. We kunnen ook besparen
door onze kamers te herconfigureren, momenteel hebben we vier kamers van vier personen maar dit kunnen we
aanpassen naar één kamer van acht personen en twee kamers van vier personen. Op die manier wordt er op de
kamer van acht personen één euro per nacht per persoon bespaard of dus 32 euro extra besparing.
Er wordt een stemming gehouden omtrent het voorstel om de prijs van de cultuurreis naar 265 euro te verhogen,
er zijn 13 stemgerechtigden:

• Voor: 9

• Tegen: 0

• Onthouding: 4

De prijs wordt verhoogd naar 265 euro.

Winaweekend

Er is niets meer gebeurt aangezien GAK zich vooral focuste op het kerstfeestje. Er is welal gemailed naar de locatie
in Brasschaat of het mogelijk zou zijn om daar het weekend te houden.

Update CUDI

Vorig jaar konden ze pas in de Paasvakantie het eerste semester volledig evalueren. Tegen januari worden er wel
schattingen gemaakt zodat we in februari kunnen herbegroten als ploeg.

Winalliance

Geen echt puntje van Winalliance maar op 1 april is er een cantus van Reprobatum, lerarenopleiding aan de
hogeschool in Vorselaar, waar Tom, Robin DR en Robin VC naartoe gaan. Er is nog plaats in de auto voor verdere
gëıntereseerden.
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Varia

• Bart had op het kerstfeestje pas na een kwartier praten met Bart Dioos door met wie hij eigenlijk aan het
praten was.

• Jens heeft pech want de CUDI van Ekonomika is gesloten en hij moest daar nog iets gaan halen.

• Professor Maes is gisteren naar kerstfeestje gekomen om enkel te drinken.

• Shana heeft haar presidiumrekening betaald.

• Om er voor te zorgen dat Jels niet eindigt met een cliché wenst Robin DR iedereen veel succes met de
feestdagen en vrolijke examens.

• We hebben een derde BBQ gevonden aan de Alma die blijkbaar al meer dan een week was achtergelaten.
We moeten wel de schraag herstellen en er zaten geen roosters bij.

• Dit was de laatste PV, Jels bedankt iedereen die er was en wenst iedereen veel succes met de blok en goeie
examens toe.

De vergadering wordt gesloten om 14u13.

Robin De Roover (secretaris)
secretaris@wina.be

De volgende vergadering gaat door op zondag 9 februari om 22u in de living.
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